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Uz sljedeći  

 
DNEVNI RED 

1. Zapisnik s 26. sjednice VMO 
2. Izvješće o radu VMO za 2021. 
3. Očitovanje na prijedlog novog načina raspodjele komunalnih prioriteta 
4. Utvrđivanje tema za sastanak s pročelnicom OGU za komunalni sustav  
5. Razno 

 
                                                                             

Sjednici su bili nazočni: Sandra Ivić, Barbara Miletić, Palma Karković Takalić, Ira Stefan 
Juro Perković,   Robert Baus 

 
 

AD 1 
 
Zapisnik s 26. sjednice usvojen 
 
AD 2 
 
Izvješće o radu VMO Školjić-Stari grad usvojeno. Izvješće je u prilogu zapisnika 
 
AD 3 
 
Po provedenoj raspravi, VMO je usvojilo sljedeće zaključke (očitovanje) na prijedlog novog 
načina raspodjele komunalnih prioriteta (malih komunalnih akcija): 
 
1.  Vijeće podržava započinjanje s promjenama koje se odnose izmjene u načinu 
obavljanja i u načinu financiranja samoupravnog djelokruga rada VMO-a te potpuno podupire 
ukidanje tzv. „sredstava poravnanja“ jer se istima kroz dugogodišnji period nije ostvario željeni 
cilj. 
 
2. Vijeće smatra da je potrebno pristupiti daljnjim promjenama i unaprjeđenjima sustava 
samouprave i transparentno povećavati ovlasti i utjecaj VMO-a koje se odnose i na komunalne 
potrebe uopće, odnosno, na sve specifične poslove lokalnog značaja kojima se neposredno 
ostvaruju potrebe građana, a ne samo na tzv“ male komunalne akcije“. Male komunalne akcije 
nisu zakonom definirane i kako je vrijeme pokazalo, ne uspijevaju rješavati lokalne potrebe 
građana okupljene u MO-e. 
 



  

3. Stoga se predlaže dodatno izmijeniti pristup temi kao i ukinuti dosadašnje kriterije tj tzv. 
Standarde opremljenosti objektima i uređajima komunalne infrastrukture koji se nisu pokazali 
dovoljno usklađeni sa vremenom, specifičnostima i potrebama.  
 
4. Također se predlaže redefinirati odluku o načinu financiranja djelatnosti mjesnih 
odbora na području Grada Rijeke na način da se u odluku uključe poslovi samoupravnog 
djelokruga i način njihova financiranja. Promjena treba uključivati i definiranje podržavajuće, 
dvosmjerne, transparentne i jasne suradnje VMO-ova i stručnih službi Grada Rijeke, kao i tijela 
Grada Rijeke. To sve treba voditi prosperitetu i stvaranju boljih i privlačnijih mjesta za život i 
rad stanovnika tih kvartova i Grada Rijeke od onih dosadašnjih. 
 
5. Radi se o tome da tzv. „ male komunalne akcije“ ne rješavanju postojeće probleme i 
ne dovode do racionalnog, razumnog i željenog napretka u ostvarenju potreba građana iz 
samoupravnog djelokruga.  Zato je potrebno uključiti u većoj mjeri VMO-ove i u druge, kako 
komunalne, tako i ostale poslove lokalnog značaja kojima se neposredno ostvaruju potrebe 
građana, a u kojima do sada VMO-i nisu sudjelovali na odgovarajući način (uređenje naselja i 
stanovanje, utjecaj buke, zelenih i sportskih površina, dječjih igrališta, parkova, raznih 
aktivnosti  i drugih elemenata koji utječu na kvalitetu stanovanja u MO-u, promet itd.)  
 
6. Iako u prijedlogu Grada nisu uvažene naše prethodne primjedbe da bi pri raspodjeli 
sredstava za komunalne potrebe građana u smislu održavanja i građenja komunalne 
infrastrukture i drugih propisanih namjena, valja uzeti u obzir i sredstva komunalne naknade 
prikupljena od poslovnih i javnih subjekata tj. svih prostora. Naime, VMO i nadalje smatra da 
je to nužno potrebno, racionalno i sukladno stvarnim prilikama i potrebama pojedinih mjesnih 
odbora. Kao što smo u više navrata isticali, to se naročito odnosi na mjesne odbore užeg i 
šireg centra grada gdje je najveća koncentracija takvih poslovnih subjekata, te dolazi do 
pojačanog komunalnog i drugog „pritiska“ tih poslovnih, javnih i drugih subjekata kao i 
korisnika njihovih usluga iz svih dijelova grada, pa i okolnih općina i gradova na prostor tih 
mjesnih odbora, te posljedično na smanjenje kvalitete svakodnevnog života njihovih stvarnih 
stanovnika.  
 
7. Vijeće razumije i prihvaća iskazane potrebe Grada za dodatnu redistribuciju dijela 
sredstava prikupljenih od komunalne naknade za pojačano održavanje i kvalitetnije upravljanje 
nekim od osnovnih komunalnih infrastrukturnih elemenata (prometnice, javna rasvjeta i sl.), te 
davanje većih ovlasti stručnim službama i ovlaštenim gradskim trgovačkim i komunalnim 
društvima u utvrđivanju prioriteta njihova rješavanja. Ocjenjujemo, međutim da u do sada 
prezentiranim nam materijalima, nije pridana dovoljna pozornost odgovarajućim propisivanjem 
uključivanja vijeća mjesnih odbora u definiranje i postupanje i kod tih komunalnih potreba, a 
što nikako ne bi smjelo izostati. 
 
8. Potpuno ili djelomično minoriziranje uloge vijeća mjesnih odbora u tim procesima 
značilo bi i svojevrsno derogiranje uloge i mjesta mjesnih odbora, a što bi svakako značilo 
korak nazad u postignutom stupnju razvoja mjesne samouprave u gradu Rijeci. Takvo što nije 
prihvatljivo, već razvoj demokratskih načela i samoupravne aktivnosti građana trebaju ići u 
suprotnom smjeru jačanjem neposrednog sudjelovanja građana putem mjesnih odbora. 
 
9. Vrlo važnim smatramo da se u prethodno navedenoj Odluci ili nekom drugom 
gradskom aktu jasno definiraju načini participacije mjesnih odbora u kreiranju komunalne 
politike na njihovom području za one zahvate koji se ne mogu svesti pod „male komunalne 
akcije“ već bi spadale u one „veće“ za koje je potrebna složenija imovinsko-pravna priprema 
i/ili veća financijska sredstva i koja se financiraju s drugih razdjela gradskog proračuna (npr. 
gradnja novih dječjih igrališta, izgradnja nogostupa, uređenje novih javnih površina i sl.).  
Ovaj element – a koji je po nama i važniji od tzv. „malih komunalnih akcija“ - do sada je potpuno 
izostao barem kad je riječ o strukturiranom i propisanom, jasnom i transparentnom pristupu. 
Svjesni smo da se dio ovih pitanja do sada rješavao upravo kroz sustav malih komunalnih 
akcija, a što se pokazalo neprimjerenim i neodrživim. Istovremeno, potrebe mjesnih odbora 
za takvim zahvatima, naravno, nisu nestale. Smatramo stoga da sama promjena u dijelu malih 
komunalnih akcija bez promjene u pristupu Grada u planiranju i financiranju onih „većih“ a koje 
su važne za svakodnevni život i rad stanovnika na mjesnoj razini u perspektivi mogu samo 
voditi prema pojačanom nezadovoljstvu velikog broja građana kao i vijeća mjesnih odbora, a 



  

naročito onih koji za takve zahvate imaju znatne stvarne potrebe koje dugo vremena nisu 
zadovoljene. 
 
10. Vijeće ujedno ukazuje da bi ključ raspodjele trebao biti drugačije definiran. Naime, 
ukupna površina nekog MO-a, a osobito ukoliko se radi o šumama, pašnjacima, vrtovima i dr. 
površinama koje nisu urbanizirane tj. nisu izgrađeni prostori (stambeni, garažni, poslovni) i 
nisu građevinska zemljišta koja služe obavljanju poslovne djelatnosti odnosno neizgrađeno 
građevinsko zemljište, uopće ne sudjeluju u kriteriju skupljanja sredstava komunalne naknade. 
Stoga takva površina nikako ne bi trebala biti uključena niti kod određivanja raspoređivanja tih 
sredstava jer na njoj nema komunalne infrastrukture pa niti njezina održavanja.  
Zato bi veći udio trebao temeljiti fer i razmjerno prikupljenoj komunalnoj naknadi ( npr. veći 
postotak od predloženoga npr. s 40% na više) u pojedinom MO-u odnosno u različitim zonama. 
Ovo zato jer se prikupljena sredstva načelno trebaju trošiti tamo gdje su skupljena i razmjerno 
participaciji građana tj. koeficijentima zona u kojima se naknada plaća . (Tako 1. zona ( 
Koeficijent zone Kz) =1,  2. zona-kz=0,41, 3. zona kz = 0.32, 4. zona kz=0.32, 5.zona kz=0.27 
, 6.zona kz=0,22.) 
 
11. Dakle, zaključno potrebno je mijenjati sustav i obavljanja i financiranja poslova lokalnog 
značaja kojima se neposredno ostvaruju potrebe građana.  
 
To je potrebno činiti tako da sredstva prikupljena po osnovi naplaćene komunalne naknade 
treba raspodjeljivati na pravedniji i svrsishodniji način, koji omogućava prosperitet i 
zadovoljavanje stvarnih i specifičnih potreba stvarnih građana na pojedinom području 
uzimajući za to one fer, racionalne i razumne elemente i kriterije koji jesu bitni, a isključujući 
one koji, osobito u kontekstu malih komunalnih akcija, to nisu. 
 
12. Jasni, mjerljivi i provjerljivi kriteriji za utvrđivanje potreba stvarnih stanovnika  te 
kontinuirana uvažavajuća, definirana i strukturirana komunikacija s vijećima mjesnih odbora, 
fleksibilnost i uvažavanje jednako takvih jasnih, mjerljivih i provjerljivih prijedloga mjesnih 
odbora mogu samo pomoći da eventualno novi način raspoređivanja sredstava komunalne 
naknade bude dugoročno održiv, pravedan i svrsishodan. 
 
13. Također eventualna nova Odluka o načinu financiranja djelatnosti mjesnih odbora na 
području grada Rijeke (obzirom da bi postojeću radi usvajanja prijedloga o kojima se očitujemo 
trebalo mijenjati) trebala bi sadržavati i element fleksibilnosti i prilagodbe stvarnim situacijama 
na terenu, koje su različite kako po pojedinim mjesnim odborima, tako i kroz protok vremena. 
Primjerice, naoko nevažna ali velika razlika je u utvrđivanju da mjesni odbori „60% komunalne 
naknade raspoređuju za nove komunalne objekte i uređaje“ ili da mogu „do 60% komunalne 
naknade rasporediti za nove komunalne objekte i uređaje“. Znajući specifičnosti nekih mjesnih 
odbora ( osobito onih izgrađenih ), smatramo da će kod nekih kroz vrijeme biti sve izraženija 
potreba za kvalitetnijim održavanjem javnih površina (uključujući pranje, pometanje, košnju – 
a što je sada potpuno isključeno u dijelu participacije MO-a u odlučivanju i što također 
smatramo pogrešnim) u odnosu na postavu nove komunalne opreme.  
 
14. Uz navedeno, VMO ukazuje da su do sada u potpunosti izostale mjere, aktivnosti i 
potrebe stvaranja „zelene infrastrukture“ u suviše urbaniziranim područjima, pa je i to nužno 
uključiti u sadašnja i buduća promišljanja za stvaranje zdravijeg, zelenog, energetski i ekološki 
održivijeg uređenja naselja i stanovanja u pametnom gradu  po potrebi njegovih stanovnika, 
kakav Rijeka teži biti. 
 
S ovim zaključcima upoznat će se Odjel za gradsku samoupravu i upravu kao koordinativni 
odjel Grada Rijeke 
 
  
AD 4 
 
Temeljem najavljenog sastanka predstavnika VMO Školjić-Stari grad s pročelnicom OGU za 
komunalni sustav, a radi nastavka inicijativa i rješavanja najbitnijih komunalnih pitanja na 
području MO, VMO je usvojilo pregled sljedećih tema za sastanak: 



  

- Komunalno i prometno uređenje ulice Aldo Colonnello (pješački koridor, izmještanje 
kontejnera za otpad, problem dostave za market Tommy, potreba za povećanom 
aktivnosti prometnog i komunalnog redarstva…), uključujući koordinativnu ulogu 
pročelnice Malnar za dobivanje na uvid lokacijskih i građevinskih dozvola za objekte 
izgrađene/dograđene u Aldo Colonnello  

- Problematika odvoza otpada – iznalaženje lokacija za ukopane spremnike na 
području MO, odvoz otpada u noćnim satima, pitanje redovitih zamjena 
oštećenih  kontejnera, prevencija skupljanja glomaznog otpada 

- Kontrola buke i narušavanja noćnog mira u široj zoni Starog grada uslijed rada terasa 
kafića… 

 
AD 4 
 
             Pod točkom „razno“ spomenuta su pitanja koja se trebaju rješavati iz redovne 
djelatnosti službi održavanja Grada Rijeke i Rijeka plusa (loše sanirani prekopi u Vodovodnoj 
ulici), te je  predsjednica VMO je u 19:30 zaključila sjednicu. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 4 stranice i priloga – Izvješće o radu VMO za 2021. godinu 
  
Tajnik MO                                                                                                 Predsjednica VMO 
Robert Baus                                                                                              Sandra Ivić 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

Prilog – izvješće o radu VMO za 2021. godinu 
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                      GRAD RIJEKA 
Odjel za gradsku samoupravu i upravu 
       Direkcija za mjesnu samoupravu 

 
IZVJEŠĆE O RADU 

VIJEĆA MJESNOG ODBORA ŠKOLJIĆ-STARI GRAD 
ZA RAZDOBLJE OD 1. SIJEČNJA DO 31. PROSINCA 2021. GODINE 

 
1. Aktivnosti vijeća na utvrđivanju problema i potreba građana (prijedlozi 

programa, prioriteta, razvojnih programa, plan aktivnosti vijeća, financijski plan) 
 

Vijeće je tijekom 2021. godine provodilo sljedeće aktivnosti: 

 utvrdilo probleme i potrebe građana vezane za komunalna opremanja i uređenja 
područja mjesnog odbora, putem održanih sastanaka s građanima, pojedinačnih 
zahtjeva građana i procjenom članova vijeća 

 utvrdilo prijedloge prioriteta komunalnog opremanja i uređenja po stupnju važnosti 
rješavanja problema za građane  s područja mjesnog odbora 

 utvrdilo ostale potrebe i interese građana prema pojedinačnim zahtjevima građana i 
procjenom članova vijeća, nakon održanih sastanaka s građanima, djelom ih uvažilo i 
uneslo u prijedloge programa aktivnosti – rada vijeća mjesnog odbora 

 izradilo program rada  Vijeća mjesnog odbora 

 izradilo financijski plan 

 izradilo rebalans financijskog plana 
 
Pandemija Covid-19 utjecala je i odrazila se na odvijanje programskih aktivnosti Vijeća MO 
Školjić-Stari grad U skladu s navedenim, vijećima mjesnih odbora dana je mogućnost da 
od pojedinih aktivnosti mogu odustati u potpunosti ili djelomično. Osim navedenog, 
dodatna otežavajuća okolnost za odvijanje programskih aktivnosti bila je i činjenica da se 
zbog nepovoljne epidemiološke situacije uzrokovane epidemijom COVID -19, 
preporukama HZZJZ-a i Stožera civilne zaštite ograničio broj osoba koje istovremeno 
mogu boraviti u istom prostoru obzirom na površinu prostorije uz objavu preporuke o 
izbjegavanju okupljanja većeg broja osoba u zatvorenim prostorijama.  
Usprkos ovim ograničenjima,a uz manje prilagodbe , VMO je realiziralo sve planirane 
aktivnosti. 

 
2. Održane sjednice, zborovi građana i razni sastanci 

 
Sjednice 
Vijeće je održalo 8 sjednica s ukupno 39 točaka dnevnog reda i 14 rasprava pod točkom 
razno.  



  

 
 
Sastanci 
U cilju rješavanja određenih pitanja i problema (komunalna i druga problematika) s 
nadležnim službama, odjelima i institucijama održalo sastanke: 

 

 2 sastanka s predstavnicima PU Primorsko-goranske 

 Sastanak s Gradonačelnikom i suradnicima vezano uz širu komunalnu problematiku 
na području MO 
 

 
3. Pokrenute inicijative Vijeća 

 

 VMO je ostalo aktivno uključeno u javnu raspravu na Studiju o utjecaju na okoliš 
izgradnje drugog kolosijeka, obnove i modernizacije pružne dionice Škrljevo – Rijeka 
– Jurdani,  

 VMO je nastavilo širu inicijativu prema odjelima gradske uprave za prepoznavanje 
problema okolišne buke kao javno-zdravstvenog problema 

 Nastavak Inicijativa za izmještanjem i preraspodjelu postojećih kontejnera za otpad koji 
se nalazi u ulici Aldo Collonnelo kako bi se oslobodio prostor bilo za izgradnju 
nogostupa bilo za formiranje „pješačkog hodnika“ uzduž ulice 

 Nastavak inicijative za redovitije (kontinuirano) čišćenje javno-pješačkih površina u 
zoni Aldo Collonnelo-Žrtava fašizma 6 i 8 – ulica Školjić 

 Nastavak inicijative za izmještanjem kontejnera u ulici Đure Šporera 

 Nastavak inicijative za postavljanjem usporivača prometa u ulici Đure Šporera kod OŠ 
„Nikola Tesla“ 

 VMO se također aktivno uključilo i nastojalo koordinirati svoje aktivnosti s grupama 
građana koje su u okviru Riječkog programa lokalnog partnerstva aktivnosti na 
području MO (Sportski park), te se kao nositelj pojavilo u programu „Džepni park 
Lešnjak“ 
 
 

4. Ostale aktivnosti koje je vijeće poduzimalo na uređenju područja mjesnog 
odbora i poboljšanju kvalitete stanovanja (ekološke akcije, akcije čišćenja) 

 

 Vijeće Mjesnog odbora uključilo se u sagledavanje stanja komunalnog nereda na 
području mjesnog odbora, obavljajući analize dostavljenih prijava građana, referenta 
za mjesnu samoupravu ili vlastitih opažanja o stanju komunalnog reda i oštećenja 
objekata komunalne infrastrukture i stanja rješavanja po istima.  

 VMO je organiziralo eko akciju sadnje drveta na površini kod Žrtava fašizma 6 
 

5. Ostvarene programske aktivnosti iz područja zdravstva i socijalne skrbi 
 

 VMO nije planiralo aktivnost iz ovog područja 
  

6. Birajmo naj okućnicu, balkon, prozor 
 

Vijeće nije planiralo aktivnosti iz ovog područja. 
 

 
7. Ostvarene programske aktivnosti iz područja kulture 

 
U području kulture Vijeće MO organiziralo je sljedeće aktivnosti: 
 

 Program „Vikend u Vodovodnoj“ koji se sastojao od kulturno-zabavnih, edukativnih i 
ekoloških akcija 

 Tisak glasila „Pod Voltun“ – 1000 primjeraka a5 formata na 32 stranice 
 
8. Ostvarene programske aktivnosti iz područja sporta 

 



  

 Vijeće nije planiralo aktivnosti iz ovog područja. Također, zbog epidemioloških razloga 
nisu se održale tradicionalne sportske igre mjesnih odbora, pa Vijeće nije predvidjelo 
angažman u ovoj manifestaciji. 
 

9. Ostvarene programske aktivnosti iz područja brige o djeci 
 

Vijeće je 18.12.2020. organiziralo za predškolce sa svog područja povodom dočeka 
Djeda Mraza podjelu poklon paketa u prostorijama Startup inkubatora, Ivana Grohovca 
1a 

 
10. Ostvarene programske aktivnosti po nazivima programa 

 
Program rada VMO Školjić-Stari grad realiziran je kroz slijedeće programske aktivnosti: 
 

1. Vikend U Vodovodnoj 
2. Dan MO 
3. Božić na Školjiću – Doček Djeda Mraza 
4. Glasilo Pod Voltun 
5. Eko akcija 
6. Redovna aktivnost Vijeća MO 

 
Vikend u Vodovodnoj program je VMO koji se odvijao 3 – 5  rujna uz produkciju podršku udruge 
„Urbani separe“ i građansku inicijativu MO Hartera, a obuhvaćao je: 
 
Turnir u graničaru, obilazak Vodovodne uz stručno vodstvo, dječju radionica izradu brodica od 
drveta, dječji buvljak, razgovor s građanima („Vodovodna ćakula“), filmsku projekciju iz 
fundusa Liburnia Film festivala, nastup DJ-a, uređenje džepnog parka u Vodovodnoj 
 
Kroz sve programe procijenjeno je oko 100 posjetitelja. 
 
Za realizaciju programske aktivnosti Vikend u Vodovodnoj utrošeno je ukupno: 
15.696,60 kn 
 
Izdaci iz općih prihoda: 
129001 programska aktivnost MO 
produkcijska naknada                                                       13.000,00 kn 
nabava sadnog materijala i opreme                                    1.762,80 kn 

najam eko WC-a                                                                     375,00 kn  
reprezentacija                                                                         243,53 kn 
naknada za autorska prava (ZAMP)                                       315,27 kn 
_____________________________________________________ 
Ukupno:               15.696,60 kn 
 
 
Dan MO  
U suradnji s udrugom Urbani separe 15.11. organizirana, je izložba rezultata ankete 
“Budućnost Klobučarićevog trga” na istoimenom trgu ispred OŠ Nikola Tesla i panel rasprava 
na temu budućnosti Klobučarićevog trga I to u Gradskoj vijećnici uz izravni Zoom prijenos. 
 
Također je organizirana radionica urbanog vrtlarenja u Vodovodnoj ulici 
 
Za realizaciju programske aktivnosti Dan MO utrošeno je ukupno: 3.776,02 kn 
 
Izdaci iz općih prihoda: 
129001 programska aktivnost MO 
Nabava i dostava sadnog materijala:                                                                        1.094,08 kn                                 
 
129001 programska aktivnost MO 
Honorar za voditeljicu radionice urbanog vrtalrenja           :                                       2.000,00 
kn 



  

 
129001 programska aktivnost MO 
Reprezentacija (osvježenje) za organizatore                                                                681,94 
kn 
 
UKUPNO                                                                                                                   3.776,02  kn 
 
 
 
BOŽIĆ NA ŠKOLJIĆU tradicionalni program je VMO namijenjen predškolskoj djeci s područja 
MO, a povodom božićnih i novogodišnjih blagdana. 
Program je održan u prostorijama Startup Inkubatora 18.12.2021. i sastojao se od posjeta 
Djeda Mraza i podjele prigodnih poklon paketa uz nastup grupe glazbenika s prigodnim 
repertoarom. Programom je bilo obuhvaćeno 30-tak djece. 
 
Za realizaciju programske aktivnosti Božić na Školjiću utrošeno je ukupno: 5.058,13 kn 

kn 

 
Izdaci iz općih prihoda: 
129001 programska aktivnost MO 
naknada za glumca                                                              1.070,00 kn 
naknada za glazbenike                                                         1.930,00 kn 
poklon paketići (igračke)                                                       2.058,13 kn 
_____________________________________________________ 
Ukupno:                    5.058,13 kn 
 
 
Sve ove aktivnosti Vijeće je organiziralo u skladu s važećim epidemiološkim mjerama 
na dan održavanja pojedinih programa ! 
 
Glasilo Pod Voltun 
 
       U 2021. godini Vijeće je pripremilo dvobroj glasila Pod Voltun, tiskano u 1000 primjeraka 
i distribuirano po poštanskim sandučićima stanara na terenu. 
 
Za realizaciju programske aktivnosti Glasilo Pod Voltun utrošeno je ukupno: 9.200,00 
kn 

 
Izdaci iz općih prihoda: 
129001 programska aktivnost MO 
naknada za dizajnera i grafičkog urednika                                      1.400,00 kn 
tisak glasila                                                                                      7.800,00 kn 
______________________________________________________________ 
Ukupno:                              9.200,00 kn 
 
EKO akcija 
 
Posađeno je stablo na zelenoj površini kod Žrtava fašizma 6. Stablo je financirano iz 
komunalnih prioriteta MO. 
 
Za realizaciju ove programske aktivnosti utrošeno je ukupno: 182,36 kn 
 
Izdaci iz općih prihoda: 
129001 programska aktivnost MO 
Reprezentacija                                                                                    182,36 kn                             
______________________________________________________________ 
Ukupno:                                  182, 36 kn 
 
 
REDOVNA AKTIVNOST VIJEĆA MO 



  

 
Za realizaciju programske aktivnosti Vijeća MO utrošeno je ukupno: 1.054,92 kn 
 

Izdaci iz općih prihoda: 
129001 programska aktivnost MO 
reprezentacija:                                                                                            1.054,92 kn 
 
 
RAČUNALNE USLUGE  - za potrebe poslovanja e-računima u sustavu Riznice Grada Rijeke 
utrošeno je 150 kn za podmirenje računalnih usluga FINA-e za 2021. godinu.  
 
 

11. Prihodi i rashodi  
 
Vijeće MO Školjić-Stari grad je sukladno Financijskom planu za 2021. godinu za programske 
aktivnosti utrošilo sredstva osigurana u proračunu Grada Rijeke kako slijedi: 

 
 
Rashodi po programskim aktivnostima: 
 
Vikend u Vodovodnoj                                                      15.696,60 kn  
Dan MO                                                                            3.776,02 kn  
Božić na Školjiću                                                              5.058,13 kn 
Glasilo Pod Voltun                                                            9.200,00 kn 
Eko akcija                                                                             182,36 kn  
Redovna programska aktivnost VMO                               1.054,92 kn 
Ukupno:                                                                         34.968,03 kn 
 
Računalne usluge:                                                             150,00 kn  
 
SVEUKUPNO:                                                                 35.118,03 kn 
 

 
 
PLAN PRIHODA: 
 
 
OPĆI PRIHODI:         

1. Programske aktivnosti MO 129001                                     36.850,00 kn 
 
                

 
UKUPNO PRIHODI:                                                                   36.850,00 kn 
 
 
 
RASHODI OSTVARENJE: 

 
OPĆI RASHODI:         

1. Programske aktivnosti MO 129001        35.118,03 kn 
  

1.   
 
UKUPNO RASHODI:                                                                            35.118,03 kn 

 
 
 

        Predsjednica Vijeća MO  
        Sandra Ivić       


